



Creating a Chain of Solidarity Together

Objective: \$35,000

Over the years, the Common Front for Social Justice has carried out numerous campaigns to reduce poverty in New Brunswick.

This year, we want to put a special focus on the **working poor**; the thousands of men and women who day after day are going to work but who receive a less than decent wage and have no more than the provincial employment standards to protect them.

We want to change this situation and that is why we are launching the campaign:



You can help make this campaign a success by:

- ✓ **contributing financially and/or**
- ✓ **signing our Endorsement Form**

Your contribution **will add a new link in our Solidarity Chain** and will help us continue to strengthen our work to reduce poverty in our province.

Sincerely,

Jean-Claude Basque
Provincial coordinator

Ensemble, formons une chaîne de solidarité!

Objectif : 35 000 \$

Au cours des dernières années, le Front commun pour la justice sociale a mené de nombreuses campagnes dans le but de réduire la pauvreté au Nouveau-Brunswick.

Cette année, nous voulons particulièrement cibler les **travailleurs et travailleuses pauvres**; ces milliers d'hommes et de femmes qui, jour après jour, vont au travail, mais ne reçoivent pas un salaire adéquat et n'ont que les normes d'emploi provinciales pour les protéger.

Nous voulons changer cette situation et c'est pourquoi nous lançons la campagne :



Vous pouvez faire de cette campagne un succès en :

- ✓ **Contributeur financièrement et/ou**
- ✓ **Signant notre Formulaire d'appui**

Votre contribution financière **ajoutera un nouveau chaînon à notre Chaîne de solidarité**, et nous permettra de continuer à consolider nos efforts pour réduire la pauvreté dans la province.

Sincèrement,

Jean-Claude Basque
Coordonnateur provincial